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		      	Serwis korzysta z plików cookies i innych technologii automatycznego przechowywania danych do celów statystycznych, realizacji usług i reklamowych. Korzystając z naszych stron bez zmiany ustawień przeglądarki będą one zapisane w pamięci urządzenia. Więcej informacji na temat zarządzania plikami cookies znajdziesz w Polityce prywatności.
		    

		

	



  	
    	
			
	        	Klauzula informacyjna

		        ×
	      	

	      	
	        	Drogi użytkowniku,

	        	po zapoznaniu się z niniejszą informacją, poprzez zamknięcie tego okna lub kliknięcie przycisku „Przejdź do serwisu” zgadzasz się na to, aby Twoje dane osobowe były przetwarzane w taki sposób, jak zostało to opisane w naszej Polityce prywatności. Dlatego prosimy, zanim przejdziesz do serwisu, zapoznaj się z tymi informacjami i dokonaj świadomego wyboru. Możesz ten wybór odłożyć na później klikając „Przypomnij później”.

	        	Przeczytaj pełną treść klauzuli
Poniższa Polityka Prywatności opisuje kwestie związane z korzystaniem z portalu https://jawor24h.pl wraz z subdomenami: http://nieruchomosci.jawor24h.pl, http://liga.jawor24h.pl.


 


Dane osobowe


Podstawą prawną sporządzenia poniższej informacji jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (tzw. „RODO”), a zwłaszcza artykuł 13 RODO.


	Administratorem Państwa danych osobowych, po zarejestrowaniu w serwisie lub komentowaniu materiałów jako osoba niezarejestrowana jest DJAmedia Sp. z o.o. z siedzibą w Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane przez Administratora tylko wtedy, gdy Pan/Pani poda je nam dobrowolnie i wyłącznie w poniższych celach:



	zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	prowadzenia korespondencji za pomocą adresów e-mail, z których korzysta Administrator (np. kontakt@jawor24h.pl, reklama@jawor24h.pl i innych) – w zakresie bieżącego kontaktu, udzielania odpowiedzi na zapytania w tym w sprawie pomocy technicznej. Podstawą prawną przetwarzania danych jest wykonanie umowy, względnie realizacja usługi (art. 6 ust. 1 lit. b RODO) i/lub zgoda na przetwarzanie danych osobowych na potrzeby kontaktu i korespondencji (podstawa prawna: art. 6 ust. 1 lit a RODO);
	świadczenia usługi newslettera i wysyłki informacji handlowych drogą elektroniczną - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest zgoda (art. 6 ust. 1 lit. b RODO);
	marketingowym Administratora - wyłącznie w przypadku wyrażenia przez Pana/Panią zgody. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – marketing własnych produktów i usług (art. 6 ust. 1 lit. f RODO);
	rozpatrzenia reklamacji, dochodzenia i obrony w razie zaistnienia wzajemnych roszczeń. Podstawą prawną przetwarzania danych jest prawnie uzasadniony interes Administratora – (art. 6 ust. 1 lit. f RODO).



	Podane dane osobowe nie będą udostępniane innym podmiotom, poza tymi, którzy posiadają odpowiednią podstawę prawną.
	Pana/Pani dane osobowe będą przetwarzane i przechowywane przez okres, który Administrator podaje każdorazowo przy pozyskiwaniu danych, a przypadku braku podania tego okresu - przez okres niezbędny dla wykonania umowy, realizacji usługi albo zamówienia, a po tym okresie dla celów i przez czas oraz w zakresie wymaganym przez przepisy prawa lub dla zabezpieczenia ewentualnych roszczeń. Jeżeli podstawą przetwarzania tych danych jest zgoda – wówczas dane nie będą przechowywane po wycofaniu tej zgody, poza przypadkami szczególnymi wskazanymi w RODO. Administrator może bowiem przechowywać dane przez dłuższy okres gdy wynika to obowiązku nałożonego na Administratora.
	Posiada Pan/Pani prawo dostępu do treści swoich danych i ich sprostowania, usunięcia, ograniczenia przetwarzania, prawo do przenoszenia danych, prawo do cofnięcia zgody w dowolnym momencie bez wpływu na zgodność z prawem przetwarzania, którego dokonano na podstawie zgody przed jej cofnięciem.
	Ma Pan/Pani prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego - Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, gdy uzna Pan/Pani, iż przetwarzanie danych osobowych Pana/Pani dotyczących narusza przepisy ogólnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych z dnia 27 kwietnia 2016 r.
	Podanie przez Pana/Panią danych osobowych jest dobrowolne, ale niezbędne w celu zawarcia i realizacji umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie. Jest Pan/Pani zobowiązana do ich podania, a konsekwencją niepodania danych osobowych będzie niezawarcie umowy o świadczenie usług drogą elektroniczną na warunkach opisanych w Regulaminie.
	Podane dane osobowe będą przetwarzane na podstawie art. 6 ust. 1 pkt a) i zgodnie z treścią ogólnego rozporządzenia o ochronie danych.
	Administrator serwisu dołożył należytej staranności w celu odpowiedniego zabezpieczenia przekazanych danych osobowych, a w szczególności przed ich udostępnieniem osobom nieupoważnionym.
	Dane osobowe są przetwarzane z uwzględnieniem zasady: rozliczalności, adekwatności oraz rzetelności.
	W każdej chwili istnieje możliwość odwołania zgody na przesyłanie informacji handlowej. Po odwołaniu zgody na przesyłanie informacji handlowej nie otrzymacie Państwo Newslettera.
	Istnieje możliwość wniesienia sprzeciwu na przetwarzanie danych osobowych w celach marketingowych Administratora.



 


Pliki Cookies


	Dla Państwa wygody strona jawor24h.pl, zwana dalej portalem, używa plików cookies i podobnych technologii m.in. po to, by dostosować serwis do potrzeb użytkowników i w celach statystycznych. Pliki Cookies to niewielkie pliki tekstowe wysyłane przez serwis internetowy, który odwiedza internauta, do urządzenia internauty.
	Cookies używają też serwisy, do których się odwołujemy pokazując np. multimedia. W przeglądarce internetowej można zmienić ustawienia dotyczące Cookies. Brak zmiany tych ustawień oznacza akceptację dla stosowanych tu Cookies.
	Portal stosuje Cookies wydajnościowe, czyli służące do zbierania informacji o sposobie korzystania ze strony, by lepiej działała, oraz funkcjonalne, czyli pozwalające „pamiętać” o ustawieniach użytkownika (np. język, rozmiar czcionki).
	Portal jawor24h.pl wykorzystuje poniższe pliki Cookies:
		PHPSESSID – plik cookie utrzymujący identyfikator bieżącej sesji pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_j24h_cookie – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o wykorzystywaniu plików cookies.
	_j24h_regulamin – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o zaktualizowanym Regulaminie.
	_j24h_app – plik cookie sprawdzający zapoznanie się z informacją o aplikacji na urządzenia mobilne.
	_j24h_chat – plik cookie sprawdzający wyświetlenie powitania na czacie.
	_j24h_leave – plik cookie sprawdzający wyświetlenie różnych powiadomień na czacie.
	_j24h_ulg, _j24h_upw – pliki cookie utrzymujące status logowania Użytkownika pomiędzy serwerem, na którym zainstalowana jest strona a uprzędzeniem użytkownika, za pośrednictwem którego komunikuje się on z serwerem i ze stroną.
	_ga, _gid, _gat – pliki cookie generowane przez Google Analytics.


	
	Poziom ochrony przed Cookies ustawia się w każdej przeglądarce, aż do całkowitego blokowania plików Cookies. Zwiększa to poziom bezpieczeństwa i ochrony danych, ale może także uniemożliwiać niektóre funkcje, np. zalogowanie się na konto pocztowe.
	Jak zmienia się ustawienia w najbardziej popularnych wyszukiwarkach:



	Google Chrome



Należy kliknąć na menu (w prawym górnym rogu), zakładka Ustawienia > Pokaż ustawienia zaawansowane. W sekcji „Prywatność” trzeba kliknąć przycisk Ustawienia treści. W sekcji „Pliki cookie” można zmienić następujące ustawienia plików Cookie:


	Usuwanie plików Cookie,
	Domyślne blokowanie plików Cookie,
	Domyślne zezwalanie na pliki Cookie,
	Domyślne zachowywanie plików Cookie i danych stron do zamknięcia przeglądarki
	Określanie wyjątków dla plików Cookie z konkretnych witryn lub domen



	Internet Explorer 6.0 i 7.0



Z menu przeglądarki (prawy górny róg): Narzędzia > Opcje Internetowe > Prywatność, przycisk Witryny. Suwakiem ustawiamy poziom, zmianę zatwierdzamy przyciskiem OK.


	Mozilla Firefox



Z menu przeglądarki: Narzędzia > Opcje > Prywatność. Uaktywnić pole Program Firefox: „będzie używał ustawień użytkownika”. O ciasteczkach (cookies) decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Akceptuj ciasteczka.


	Opera



Z menu przeglądarki: Narzędzie > Preferencje > Zaawansowane. O ciasteczkach decyduje zaznaczenie – bądź nie – pozycji Ciasteczka.


	Safari



W menu rozwijanym Safari trzeba wybrać Preferencje i kliknąć ikonę Bezpieczeństwo.

W tym miejscu wybiera się poziom bezpieczeństwa w obszarze „Akceptuj pliki cookie”.


	      	

	      	
	        	Przypomnij później
	        	Przejdź do serwisu
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                        (Film) Arogancja władzy czy dobra robota?

                        Na kwietniowej sesji Rady Miejskiej w Jaworze, jak bumerang powrócił temat garaży przy ul. Krzywoustego.
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Paweł  Sasiela


            

            Niedziela, 1 maja 2016 o 21:10

            

            
            

            
                
                    
                    
                        Udostępnij:

                        
                        
                        
                    

                

                
                    60
                    
                

            

                


            

            własne 
            
Jawor Rada Miejska w Jaworze Krzysztof Kowalczyk Agnieszka Rynkiewicz Jacek Wieczorek Daniel Iwański Michał Bander arogancja władzy ul. Krzywoustego Osiedle Słowiańskie 

            
                        
                            Ważny komentarz

                            
                                
                                
                                    Obserwator•2 maja 2016 o 20:37
                                    Mam wrażenie że nasi rządzący chcą zniechęcić radnych do tak aktywnego działania na rzecz mieszkańców.…
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                    Radny Krzysztof Kowalczyk poruszył sprawę spotkania na Osiedlu Słowiańskim, na które mimo wcześniejszych ustaleń nie przybył żaden z przedstawicieli gminy. Temat wywołał niemałą dyskusję. 


- Jeżeli się umawiamy, to przychodzimy. Jak ci ludzie się poczuli? To jest arogancja władzy - grzmiał radny Jacek Wieczorek.


Zachęcamy do obejrzenia całego nagrania z sesji.

                                    

                            

                                
                                    
                        
                             Wyraź swoją opinię

                            SKOMENTUJ

                        
                    

                    
                                        
                             Powiadom znajomych

                            UDOSTĘPNIJ

                        
                    

            

            
                  
            

                            
                Zobacz także

                                    
                        
                                                        
                                Jaworzanie rozczarowani lekceważącym stosunkiem władz

                            

                        

                    
                                    
                        
                                                        
                                Czy gmina naprawi to co zepsuła? (foto)

                            

                        

                    
                                

                        
                	 Poprzedni artykuł
Piknik Strzelecki (foto)

	Następny artykuł 
Charytatywna majówka (foto)



            

        

                
            

    Komentarze (60)

    
                
            Sortuj wg 
            
                Najnowszych
                Najstarszych
                Najlepszych
            

        

            

    
                    
                

                
                    
                        Proszę zachować komentarze zgodne z regulaminem oraz zasadami współżycia społecznego i dobrymi obyczajami. Informujemy, że Administratorem poniższych danych osobowych jest DJAmedia Sp. z o.o., Piotrowice-Osiedle 16, 59-424 Męcinka. Dane osobowe zostały przekazane dobrowolnie i będą przetwarzane wyłącznie w celu przesłania zamieszczenia komentarza na portalu. Bez wyraźnej zgody dane osobowe nie będą udostępniane innym odbiorcom danych. Osoba, której dane dotyczą ma prawo dostępu do treści swoich danych oraz ich poprawiania i usuwania poprzez kontakt z Administratorem: kontakt@jawor24h.pl.

                    

                

                
                    
                                            
                            Zaloguj się, aby korzystać ze wszystkich funkcji komentarzy.

                            Dowiedz się więcej
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    kierowca•8 maja 2016 o 21:25

    Byłem dzisiaj  zobaczyć drogę do garaży. Jest równo, bez kałuż. Proszę o trochę przyzwoitości i rozsądku.
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        Byłem dzisiaj  zobaczyć drogę do garaży. Jest równo, bez kałuż. Proszę o trochę przyzwoitości i rozsądku.
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    MACIEKkierowca•9 maja 2016 o 23:16

    Jak już byłeś to trzeba było wysiąść z auta i porozmawiać z ludzmi to byś usłyszał prawdę, pokazaliby ci zdjęcia bo każdy już dokumentuje jak woda wdziera im że do garażu. Apelujesz o przyzwoitość a sam się jej wystrzegasz.
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        Jak już byłeś to trzeba było wysiąść z auta i porozmawiać z ludzmi to byś usłyszał prawdę, pokazaliby ci zdjęcia bo każdy już dokumentuje jak woda wdziera im że do garażu. Apelujesz o przyzwoitość a sam się jej wystrzegasz.
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    ...kierowca•8 maja 2016 o 21:49

    Jak mają być kałuże skoro od kilku dni ponad 20 stopni i nie padało poza dzisiejszym przelotnym deszczem. Może z tym się zapoznaj: 
http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7713/osiedle-slowianskie-blotnej-drogi-ciag-dalszy
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        Jak mają być kałuże skoro od kilku dni ponad 20 stopni i nie padało poza dzisiejszym przelotnym deszczem. Może z tym się zapoznaj: 
http://jawor24h.pl/powiat/wiadomosci/7713/osiedle-slowianskie-blotnej-drogi-ciag-dalszy
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    Obserwator•7 maja 2016 o 21:30

    Pani sekretarz na sesji pisze sms-y. Może zdaje relację burmistrzowi z sesji?
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        Pani sekretarz na sesji pisze sms-y. Może zdaje relację burmistrzowi z sesji?
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                [image: Uczestnik spotkania]
    Uczestnik spotkania•7 maja 2016 o 20:32

    Czy zastępca burmistrza wyjaśniła na sesji dlaczego nie przyszła na spotkanie z mieszkańcami Osiedla Słowiańskiego?
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        Czy zastępca burmistrza wyjaśniła na sesji dlaczego nie przyszła na spotkanie z mieszkańcami Osiedla Słowiańskiego?
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    Odpowiedz
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    INTERNAUTA•6 maja 2016 o 16:34

    burmistrz jak gwiazda filmowa , lubi stawać do fotografii , pełno tego , aż nudne .
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        burmistrz jak gwiazda filmowa , lubi stawać do fotografii , pełno tego , aż nudne .
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    zbINTERNAUTA•6 maja 2016 o 17:44

    Zastępca burmistrza za to dalej siedzi "na korytarzu", nie ma takiej "ochrony" sekretariackej jak burmistrz i sekretarz gminy, więc każdy "z buta" może do niego wejść i powiedzieć co mu leży na duszy.
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        Zastępca burmistrza za to dalej siedzi "na korytarzu", nie ma takiej "ochrony" sekretariackej jak burmistrz i sekretarz gminy, więc każdy "z buta" może do niego wejść i powiedzieć co mu leży na duszy.
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    1245....•6 maja 2016 o 08:13

    na garażach widziałam lisa jak zyc co robić?
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        na garażach widziałam lisa jak zyc co robić?
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    565•4 maja 2016 o 19:10

    Podobnie jest w innych dzielnicach z garażami, tylko tutaj ludzie postanowili się skrzyknąć i działać a nie tylko narzekać
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        Podobnie jest w innych dzielnicach z garażami, tylko tutaj ludzie postanowili się skrzyknąć i działać a nie tylko narzekać
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                [image: Marta]
    Marta•4 maja 2016 o 08:47

    Panie Krzysztofie,Panie Jacku tak trzymać. I przypominać te wszystkie obietnice z kampanii burmistrza Bery. Może tez ktoś by się wstawił za ludźmi z Urzędu, wystarczy popytać.
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        Panie Krzysztofie,Panie Jacku tak trzymać. I przypominać te wszystkie obietnice z kampanii burmistrza Bery. Może tez ktoś by się wstawił za ludźmi z Urzędu, wystarczy popytać.
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    max•4 maja 2016 o 07:00

    Garaże są tu najmniejszym problemem. Najwiękkszy problem ukazany na tym filmiku to jest to jak obecna władza traktuje mieszkańców.
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        Garaże są tu najmniejszym problemem. Najwiękkszy problem ukazany na tym filmiku to jest to jak obecna władza traktuje mieszkańców.
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    GGmax•4 maja 2016 o 07:37

    Ale garaże to również dobry przykład jakości wykonywanych robót. Dziury zasypano a bajoro jak było tak jest nadal. Pani burmistrz jest z siebie zadowolona, bo reakcja była szybka, a nawet słyszała głosy zadowolenia. Ciekawe tylko kto jest zadowolony bo na pewno nie użytkownicy garażów.
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        Ale garaże to również dobry przykład jakości wykonywanych robót. Dziury zasypano a bajoro jak było tak jest nadal. Pani burmistrz jest z siebie zadowolona, bo reakcja była szybka, a nawet słyszała głosy zadowolenia. Ciekawe tylko kto jest zadowolony bo na pewno nie użytkownicy garażów.
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    wyborca•3 maja 2016 o 22:48

    To Burmistrz wybiera sobie zastępce i wyborcom nic do tego.Widocznie lepszych nie było. Obecną zastępczyni nikt nie musi kochać. Ta Pani wykonuje polecenia swojego szefa i tyle.
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        To Burmistrz wybiera sobie zastępce i wyborcom nic do tego.Widocznie lepszych nie było. Obecną zastępczyni nikt nie musi kochać. Ta Pani wykonuje polecenia swojego szefa i tyle.
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    ha ha•3 maja 2016 o 20:55

    dajcie spokój, bo robi się śmiesznie
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        dajcie spokój, bo robi się śmiesznie
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                [image: proste]
    proste•3 maja 2016 o 16:32

    Powiem w skrócie-nie obiecuj, to nie będziesz z obietnic rozliczany. Skoro ktoś powiedział, że przyjdzie, to niech albo dotrzymuje słowa albo niech chociaż uprzedzi osoby, z którymi się umówił, żeby na darmo nie przychodziły i nie czekały. Tego wymaga zwykły savoir-vivre.
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        Powiem w skrócie-nie obiecuj, to nie będziesz z obietnic rozliczany. Skoro ktoś powiedział, że przyjdzie, to niech albo dotrzymuje słowa albo niech chociaż uprzedzi osoby, z którymi się umówił, żeby na darmo nie przychodziły i nie czekały. Tego wymaga zwykły savoir-vivre.
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    boloproste•3 maja 2016 o 18:00

    savoir-vivre-skąd Ty znasz takie długie słowo? Używasz go zbyt górnolotnie.Podzielam zdanie że na umówione spotkanie powinien się pofatygować przedstawiciel UM,robienie z tego z kolei sprawy rangi (prawie) międzynarodowej uważam za mocno przesadzoną.Nie zazdroszczę nikomu drogich samochodów,zarobków itd.Jedyną rzeczą to chciałbym aby do tych dóbr dołożyli trochę przyzwoitości.Za dużo żądam?
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        savoir-vivre-skąd Ty znasz takie długie słowo? Używasz go zbyt górnolotnie.Podzielam zdanie że na umówione spotkanie powinien się pofatygować przedstawiciel UM,robienie z tego z kolei sprawy rangi (prawie) międzynarodowej uważam za mocno przesadzoną.Nie zazdroszczę nikomu drogich samochodów,zarobków itd.Jedyną rzeczą to chciałbym aby do tych dóbr dołożyli trochę przyzwoitości.Za dużo żądam?
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    bolo•3 maja 2016 o 16:05

    Kto wybrał tych radnych?. Jak napisał jeden z poprzedników w dyskusji,to w Jaworze nie ma większych problemów niż te garaże nowobogackich? Panie Sasiela , umieszczanie takich "dzieł" tylko świadczy o pana kompleksach i małości wynikających z ciągłych porażek.Co pan chce wygrać. Łatka przegranego będzie już pana towarzyszyła na zawsze.Panowie radni w czyjej obronie stajecie?Ludzi stać na drogie samochody,garaże a żałują parę zł.zrzutki na grys i koparkę. Widać że los ludzi jest Wam obojętny chyba że w tle jest pr.Wielu z Was uważa że im gorzej tym lepiej dla nas.Radnych oczywiście.Zejdżcie z miejsca gdzie stało ZOMO i działajcie dla dobra wszystkich mieszkańców.Tych mieszkańców.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]2
    Lubię to: 2
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        Kto wybrał tych radnych?. Jak napisał jeden z poprzedników w dyskusji,to w Jaworze nie ma większych problemów niż te garaże nowobogackich? Panie Sasiela , umieszczanie takich "dzieł" tylko świadczy o pana kompleksach i małości wynikających z ciągłych porażek.Co pan chce wygrać. Łatka przegranego będzie już pana towarzyszyła na zawsze.Panowie radni w czyjej obronie stajecie?Ludzi stać na drogie samochody,garaże a żałują parę zł.zrzutki na grys i koparkę. Widać że los ludzi jest Wam obojętny chyba że w tle jest pr.Wielu z Was uważa że im gorzej tym lepiej dla nas.Radnych oczywiście.Zejdżcie z miejsca gdzie stało ZOMO i działajcie dla dobra wszystkich mieszkańców.Tych mieszkańców.
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    Rbolo•3 maja 2016 o 16:49

    Tak samo jakbyś powiedział, że skoro ludzi stać na drogie samochody, to niech sobie sami zrobią miejsca postojowe. Otóż wyobraź sobie, że skoro kogoś stać na drogie samochody, to znaczy, że lepiej zarabia i zapewnia większe dochody do budżetu gminy w postaci udziału w PIT, wiec tym bardziej zasługuje choćby na ROZMOWĘ.
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        Tak samo jakbyś powiedział, że skoro ludzi stać na drogie samochody, to niech sobie sami zrobią miejsca postojowe. Otóż wyobraź sobie, że skoro kogoś stać na drogie samochody, to znaczy, że lepiej zarabia i zapewnia większe dochody do budżetu gminy w postaci udziału w PIT, wiec tym bardziej zasługuje choćby na ROZMOWĘ.
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                [image: mieszkaniec Jawora 33]
    mieszkaniec Jawora 33•3 maja 2016 o 14:12

    Profeska to chyba jedna z radnych (albo radny) z ekipy burmistrza. A może nam powiesz co radny Bander, i inni zrobili przez te 1,5 roku dla naszego miasta. Ale oprócz zdjęć.
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        Profeska to chyba jedna z radnych (albo radny) z ekipy burmistrza. A może nam powiesz co radny Bander, i inni zrobili przez te 1,5 roku dla naszego miasta. Ale oprócz zdjęć.
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    Jummieszkaniec Jawora 33•9 maja 2016 o 23:19

    Niestety niewiele.
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        Niestety niewiele.
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    Autor 001•3 maja 2016 o 13:20

    Mam kałuże kolo bloku ??czy w tej sprawie mam isc do burmistrza ???
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        Mam kałuże kolo bloku ??czy w tej sprawie mam isc do burmistrza ???
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    R.Autor 001•3 maja 2016 o 13:36

    Do zarządcy bloku.
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        Do zarządcy bloku.
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    czesiek•3 maja 2016 o 11:11

    czy naprawdę w tym mieście nie ma innych, ważniejszych,tematów ? Radny wyręcza ludzi którzy pracują w Ratuszu i ich psim obowiązkiem jest załatwianie właśnie takich spraw, biorą za to przecież niemałe pieniądze.! Chyba ,że racje mają ci którzy twierdzą ,że radny się po prostu lansuje , a to nieładnie.
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        czy naprawdę w tym mieście nie ma innych, ważniejszych,tematów ? Radny wyręcza ludzi którzy pracują w Ratuszu i ich psim obowiązkiem jest załatwianie właśnie takich spraw, biorą za to przecież niemałe pieniądze.! Chyba ,że racje mają ci którzy twierdzą ,że radny się po prostu lansuje , a to nieładnie.
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                [image: jadzia]
    jadziaczesiek•3 maja 2016 o 11:54

    "CZESIU" co powiesz o fotkach radnych z PO Bandera, Pawlinowa, Szynklerowej i pozostałym, którzy nie interweniują na sygnał mieszkańców tylko robią sobie fotki tak jak obecnie panujący i  zależy im tylko i wyłącznie na lansie. " I to jest NIEŁADNIE" .
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        "CZESIU" co powiesz o fotkach radnych z PO Bandera, Pawlinowa, Szynklerowej i pozostałym, którzy nie interweniują na sygnał mieszkańców tylko robią sobie fotki tak jak obecnie panujący i  zależy im tylko i wyłącznie na lansie. " I to jest NIEŁADNIE" .
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    wyborcajadzia•3 maja 2016 o 12:18

    myślę że takich radnych nie można wybrać znowu , bo nam nie potrzeba zdjęć tylko oczekujemy pracy bo biorą diety z naszych podatków .Uważam że zaufanie możemy mieć do pracujących radnych którzy pomagają mieszkańcom , takich jak  radny Kowalczyk, Wieczorek, Detyna
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        myślę że takich radnych nie można wybrać znowu , bo nam nie potrzeba zdjęć tylko oczekujemy pracy bo biorą diety z naszych podatków .Uważam że zaufanie możemy mieć do pracujących radnych którzy pomagają mieszkańcom , takich jak  radny Kowalczyk, Wieczorek, Detyna
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    pczesiek•3 maja 2016 o 11:17

    Tylko, że ci co jak Ty to piszesz "pracują w Ratuszu i biorą niemałe pieniądze" nie pokwapili się przyjść i porozmawiać z mieszkańcami
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        Tylko, że ci co jak Ty to piszesz "pracują w Ratuszu i biorą niemałe pieniądze" nie pokwapili się przyjść i porozmawiać z mieszkańcami
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    czesiekp•4 maja 2016 o 10:30

    no właśnie , nie prościej pogonić urzędników , żeby robili to co do nich należy? Tylko wtedy nie będzie na sesjach lansu i trzeba bedzie się zajać powazniejszymi sprawami , a to nie jest łatwe.Jeżeli chodzi o radnych ,Bander, Szynkler itp to po prostu ich nie znam ,widocznie niczym specjalnym się nie zasłużyli. Dla mnie mistrzem lansu jest Kobes (SLD czy PO?)  którego ochoczo wspomaga Gazeta Jaworska.
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        no właśnie , nie prościej pogonić urzędników , żeby robili to co do nich należy? Tylko wtedy nie będzie na sesjach lansu i trzeba bedzie się zajać powazniejszymi sprawami , a to nie jest łatwe.Jeżeli chodzi o radnych ,Bander, Szynkler itp to po prostu ich nie znam ,widocznie niczym specjalnym się nie zasłużyli. Dla mnie mistrzem lansu jest Kobes (SLD czy PO?)  którego ochoczo wspomaga Gazeta Jaworska.
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    Słownik j.polskiego: arogancja-zuchwała pewność siebie połączona z lekceważeniem innych.
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        Słownik j.polskiego: arogancja-zuchwała pewność siebie połączona z lekceważeniem innych.
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    honor•3 maja 2016 o 09:24

    Pani Rynkiewicz najpierw się na coś umawia (na spotkanie), a potem nawet nie przeprosi, że słowa nie dotrzymała (nie przyszła i o tym nie uprzedziła jaworzan, z którymi się umówiła). Ciekawe jakby ona się poczuła, gdyby ją ktoś zaprosił, odwołał spotkania i o tym nie uprzedził. Pokazała kilka slajdów z podsypania i wyrównania drogi i uznała, że sprawa jest załatwiona, bo nie dotarły do niej negatywne sygnały. Tylko jak miały dotrzeć, skoro wszyscy czekali, żeby porozmawiać a ona nie przyszła?
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        Pani Rynkiewicz najpierw się na coś umawia (na spotkanie), a potem nawet nie przeprosi, że słowa nie dotrzymała (nie przyszła i o tym nie uprzedziła jaworzan, z którymi się umówiła). Ciekawe jakby ona się poczuła, gdyby ją ktoś zaprosił, odwołał spotkania i o tym nie uprzedził. Pokazała kilka slajdów z podsypania i wyrównania drogi i uznała, że sprawa jest załatwiona, bo nie dotarły do niej negatywne sygnały. Tylko jak miały dotrzeć, skoro wszyscy czekali, żeby porozmawiać a ona nie przyszła?
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    zawiedzionyhonor•3 maja 2016 o 12:13

    jak nie dotrzymuje się danego słowa to do takiej osoby nie można mieć żadnego zaufania, a pani Zastepca co innego mówi a co innego robi , bardzo nie ładnie. ja do takiej osby  napewno nie poszedłbym z żadną sprawą , bo i tak nie zrobi to co obieca.

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]13
    Lubię to: 13
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        jak nie dotrzymuje się danego słowa to do takiej osoby nie można mieć żadnego zaufania, a pani Zastepca co innego mówi a co innego robi , bardzo nie ładnie. ja do takiej osby  napewno nie poszedłbym z żadną sprawą , bo i tak nie zrobi to co obieca.
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    radnihonor•3 maja 2016 o 09:43

    Podczas ostatnich wyborów zebrała niewiele głosów od jaworzan i nie dostała od nich mandatu a radny Kowalczyk, Wieczorek, Detyna wręcz przeciwnie. Widać jednak warto z ludźmi rozmawiać. Tak trzymajcie panowie radni.
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        Podczas ostatnich wyborów zebrała niewiele głosów od jaworzan i nie dostała od nich mandatu a radny Kowalczyk, Wieczorek, Detyna wręcz przeciwnie. Widać jednak warto z ludźmi rozmawiać. Tak trzymajcie panowie radni.
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    ekonom•3 maja 2016 o 08:49

    nie jestem finansistą, ale w mojej ocenie koszt wybrania ziemi wzdłuż drogi przy garażach i nawiezienia jakiegoś kamienia, tłucznia, odpadu kopalnianego drobniejszego i poniżej dania grubszego, to koszt ok 15.000 zł Czy jest to tak wiele skoro budżet miasta to bodajże 70 milionów złotych?
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        nie jestem finansistą, ale w mojej ocenie koszt wybrania ziemi wzdłuż drogi przy garażach i nawiezienia jakiegoś kamienia, tłucznia, odpadu kopalnianego drobniejszego i poniżej dania grubszego, to koszt ok 15.000 zł Czy jest to tak wiele skoro budżet miasta to bodajże 70 milionów złotych?
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    jacek•3 maja 2016 o 07:42

    Po co by miała przyjść Pani wiceburmistrz na to spotkanie jak w tym temacie nie ma nic do powiedzenia.
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        Po co by miała przyjść Pani wiceburmistrz na to spotkanie jak w tym temacie nie ma nic do powiedzenia.
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    to po co w ogóle przychodziła na pierwsze spotkanie, jak nie ma nic do  powiedzenia
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        to po co w ogóle przychodziła na pierwsze spotkanie, jak nie ma nic do  powiedzenia
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    kadrajacek•3 maja 2016 o 12:15

    Mogła chociaż przysłać kogoś kompetentnego a najlepiej to wziąć go ze sobą na spotkanie, na które się umówiła. Na sesję rady też nie przyszła sama, tylko z całym sztabem urzędników.
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        Mogła chociaż przysłać kogoś kompetentnego a najlepiej to wziąć go ze sobą na spotkanie, na które się umówiła. Na sesję rady też nie przyszła sama, tylko z całym sztabem urzędników.
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    http://wiadomosci.wp.pl/kat,1342,title,PO-wysyla-do-dzialaczy-SMS-y-o-obowiazku-uczestnictwa-w-marszu-7-maja-Kierwinski-to-wymysl-medialny,wid,18302235,wiadomosc.html?ticaid=116f06
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    mieszkaniec•2 maja 2016 o 20:07

    świętą prawde mówi radny Wieczorek. "jak sie umawiamy to przychodzimy"  Trzy tygodnie władze miasta miały czas żeby uzgodnic kto weżmie udział  w spotkaniu z mieszkańcami. Umawiała sie zastepca burmistrza , no i co z tego wyszło ? A no nic , nawet nie potrafili zawiadomić , albo zmienić termin spotkania. W oczach mieszkańców paskudnie to wygląda

    
    [image: ][image: ][image: ][image: ][image: ][image: ]18
    Lubię to: 18
Super: 0
Ha ha: 0
Wow: 0
Przykro mi: 0
Wrr: 0



        
        świętą prawde mówi radny Wieczorek. "jak sie umawiamy to przychodzimy"  Trzy tygodnie władze miasta miały czas żeby uzgodnic kto weżmie udział  w spotkaniu z mieszkańcami. Umawiała sie zastepca burmistrza , no i co z tego wyszło ? A no nic , nawet nie potrafili zawiadomić , albo zmienić termin spotkania. W oczach mieszkańców paskudnie to wygląda
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    Obserwatormieszkaniec•2 maja 2016 o 20:37

    Mam wrażenie że nasi rządzący chcą zniechęcić radnych do tak aktywnego działania na rzecz mieszkańców. Panowie: Kowalczyk ,Wieczorek i Detyna nie zniechęcajcie się działajcie dalej bo im o to  chodzi żebyście zrezygnowali . Wasza aktywna praca pokazuje nieudolność władzy !
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        Mam wrażenie że nasi rządzący chcą zniechęcić radnych do tak aktywnego działania na rzecz mieszkańców. Panowie: Kowalczyk ,Wieczorek i Detyna nie zniechęcajcie się działajcie dalej bo im o to  chodzi żebyście zrezygnowali . Wasza aktywna praca pokazuje nieudolność władzy !
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    kierowca bombowca•2 maja 2016 o 20:07

    reaguje jeśli mieszkańcy go o to prosili i stara się ich godnie reprezentować. A zapytam przy okazji kto odpowiada za likwidację nierówności po zeszłorocznych wykopach przy jezdni zaraz obok ogrodów działkowych wzdłuż Krzywoustego? Asfalt zapadł się tam wyraźnie i droga jest jeszcze bardziej nierówna. Czy ktoś to nadzorował?
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        reaguje jeśli mieszkańcy go o to prosili i stara się ich godnie reprezentować. A zapytam przy okazji kto odpowiada za likwidację nierówności po zeszłorocznych wykopach przy jezdni zaraz obok ogrodów działkowych wzdłuż Krzywoustego? Asfalt zapadł się tam wyraźnie i droga jest jeszcze bardziej nierówna. Czy ktoś to nadzorował?
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    zenek•2 maja 2016 o 19:41

    dobra robota radnego a na to wygląda że arogancja jaworskiej władzy. Przeczytajcie sobie w Jawor 24 artykuł  cyt. "  JAWORZANIE ROZCZAROWANI LEKCEWAŻĄCYM STOSUNKIEM WŁADZ ", bardzo ciekawy artykuł i komentarze pod nim.
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        dobra robota radnego a na to wygląda że arogancja jaworskiej władzy. Przeczytajcie sobie w Jawor 24 artykuł  cyt. "  JAWORZANIE ROZCZAROWANI LEKCEWAŻĄCYM STOSUNKIEM WŁADZ ", bardzo ciekawy artykuł i komentarze pod nim.
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    :D•2 maja 2016 o 16:41

    A co tam Panie redaktorze w mercedesach bo coś artykuł jak się gwałtownie pojawił tak zniknął :D jak wiosenna burza :D
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        A co tam Panie redaktorze w mercedesach bo coś artykuł jak się gwałtownie pojawił tak zniknął :D jak wiosenna burza :D
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    M-s:D•2 maja 2016 o 17:21

    W części FAKTY kliknij na WIĘCEJ WIADOMOŚCI i znajdziesz artykuł o Mercedesie nic nie zniknęło !
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        W części FAKTY kliknij na WIĘCEJ WIADOMOŚCI i znajdziesz artykuł o Mercedesie nic nie zniknęło !
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    :D•2 maja 2016 o 16:41

    a sory pochrzaniło mi się :D to te garaze kolo maryśki :D
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        a sory pochrzaniło mi się :D to te garaze kolo maryśki :D
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    A czy te garaże to przypadkiem  nie jest samowola budowlana? Ja bym proponował nakazać właścicielom to rozebrać i wywieźć na włąsny koszt, bo wygląda jak by tam cygański tabor osiadł a nie jak garaże. Z jakiego powodu gmina ma remontować dojazd do jakichś blaszaków????
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        A czy te garaże to przypadkiem  nie jest samowola budowlana? Ja bym proponował nakazać właścicielom to rozebrać i wywieźć na włąsny koszt, bo wygląda jak by tam cygański tabor osiadł a nie jak garaże. Z jakiego powodu gmina ma remontować dojazd do jakichś blaszaków????
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    rysik•2 maja 2016 o 16:37

    też obrałbym taką taktykę, jeśli powiedziało się "A" to trzeba być konsekwentnym i śmiało mówić "B". Dziwi mnie że niektórzy radni tak szybko się zniechęcają, poddają, wycofują. Życzę wytrwałości w załatwianiu spraw mieszkańców
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        też obrałbym taką taktykę, jeśli powiedziało się "A" to trzeba być konsekwentnym i śmiało mówić "B". Dziwi mnie że niektórzy radni tak szybko się zniechęcają, poddają, wycofują. Życzę wytrwałości w załatwianiu spraw mieszkańców
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    Tomekrysik•2 maja 2016 o 17:31

    potwierdzam w tym przypadku widać bardzo dużo determinacji i to się ceni
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        potwierdzam w tym przypadku widać bardzo dużo determinacji i to się ceni
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    profeska•2 maja 2016 o 14:42

    Steadycam to jest to czego najbardziej boją się politycy.
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        Steadycam to jest to czego najbardziej boją się politycy.
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    profeska•2 maja 2016 o 14:39

    Jeden wielki bełkot. Radny Kowalczyk mamlał. A ekipie jawor24h proponuję zakupić stadycam i dobry mikrofon.
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        Jeden wielki bełkot. Radny Kowalczyk mamlał. A ekipie jawor24h proponuję zakupić stadycam i dobry mikrofon.
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    garażowiecprofeska•2 maja 2016 o 19:01

    "profeska - PełOwiec" czy wyznaczony zostałes przez "dźiaguara" żeby dawać negatywne komentarze o porządnym radnym ? Czy też dostałeś polecenie od "dźiaguara" żeby jechac 7 do warszawy ? Oczy zaszły ci propagandą pełowców
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        "profeska - PełOwiec" czy wyznaczony zostałes przez "dźiaguara" żeby dawać negatywne komentarze o porządnym radnym ? Czy też dostałeś polecenie od "dźiaguara" żeby jechac 7 do warszawy ? Oczy zaszły ci propagandą pełowców
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    Marianprofeska•2 maja 2016 o 15:00

    Oby wszyscy tak "mamlali" i tyle robili co ten radny.
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        Oby wszyscy tak "mamlali" i tyle robili co ten radny.
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    JanekMarian•2 maja 2016 o 20:42

    Wymiana chodników na Osiedlu Słowiańskim to też zasługa radnego Kowalczyka
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        Wymiana chodników na Osiedlu Słowiańskim to też zasługa radnego Kowalczyka
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    sąsiadMarian•2 maja 2016 o 20:33

    no i przejazd kolejowy przy Słowiance. Sam zresztą podpisywałem mu pismo do PKP, gdy chodził po komitetach blokowych
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    wartościowy człowiekMarian•2 maja 2016 o 15:38

    chociażby to, że po otrzymaniu mandnatu zaufania od ludzi nie zamienił się w dietetyka, tylko nie chowa się przed nimi, nie ucieka od trudnych rozmów, stara się wspierać jaworzan w rozwiązywaniu ich problemów
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        chociażby to, że po otrzymaniu mandnatu zaufania od ludzi nie zamienił się w dietetyka, tylko nie chowa się przed nimi, nie ucieka od trudnych rozmów, stara się wspierać jaworzan w rozwiązywaniu ich problemów
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    MarianMarian•2 maja 2016 o 15:30

    Bardzo chętnie Ci odpowiem skoro nie masz tej wiedzy. Przede wszystkim radnemu Kowalczykowi udało się zintegrować mieszkańców osiedla Słowiańskiego, wspólnymi siłami wyremontowali i utworzyli klub osiedlowy, w którym wspólnie z żoną i innymi mieszkańcami prowadzą zajęcia dla dzieci i młodzieży. Organizuje na osiedlu święto latawca. Opiekuje się harcerzami i prowadzi zajęcia na zbiorniku wodnym w Mściwojowie. Ważne jest także że chętnie spotyka się z mieszkańcami, wspólnie z nimi szuka rozwiązań problemów i zgłasza je podczas sesji rady miasta. Mieszkańcy osiedla Słowiańskiego doskonale go znają, wielu go doceniło już w wyborach w 2014 roku, gdyż otrzymał najwięcej głosów ze wszystkich kandydatów.
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    A co on niby zrobił? Podaj konkretne fakty. Gdzie kiedy co i jak zostało zrobione?
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    I taką widzę funkcję radnego, ma być pośrednikiem pomiędzy mieszkańcami a władzą. Tak trzymać
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    M.D.•2 maja 2016 o 11:48

    dobra, liczy się aby coś wreszcie porządnie zostało zrobione, aby ten Jawor z każdej strony nie odstraszał. Spółdzielnia termomodernizuje na potęgę i dzięki temu pięknieją szare blokowiska, teraz czas zadbać o otoczenie.
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    real•2 maja 2016 o 10:41

    Ten materiał niestety ale świadczy albo o czyjejś niesłowności, albo o słabej pamięci. Zwykły szacunek do ludzi i ich czasu od każdego, bez względu na rangę czy zajmowane stanowisko, wymagał choćby wykonania lub nawet zlecenia wykonania 1 telefonu, uprzedzającego o nieobecności.
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    Renata•2 maja 2016 o 10:04

    Radny Kowalczyk robi dobrą robotę dla mieszkańców, a do tego jest konkretny, nie obiecuje gruszek na wierzbie. Można się do niego zwrócić z każdym problemem. Takich ludzi nam trzeba. Mam nadzieję, że będzie startował na burmistrza.
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    GaruuuRenata•2 maja 2016 o 10:34

    Renata ta dzielnica go nie odda tak łatwo. Ale faktycznie jest to jeden z przykładów radnego, który wie że funkcja w Radzie to ciężka i intensywna praca przez 4 lata.
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